



為慈善灑汗：
渣打馬拉松慈善計劃
SWEAT FOR A CAUSE: MARATHON CHARITY PROGRAMME
09 FEB 2025 (SUN)

籌款目的
Fundraising
Cause

香港青年協會為渣打香港馬拉松慈善計劃2025的指定慈善機構之一，獲大會撥予70個慈善名額以作籌款用途，籌得善款將支持本會WL Residence 青年住宿服務，為因不利環境或家庭問題而未能回家居住的18-24歲青年提供短期住宿及培訓，提升生活及就業技能，為日後長遠的獨立生活打好基礎，積極面對人生。

誠邀各界跑手踴躍參與，報名成為慈善跑手，或捐款支持青年參加賽事，共同鼓勵青年積極面對挑戰！



The Federation has become one of the charitable organisations for the Standard Chartered Hong Kong Marathon Charity Programme 2025. **70** charity slots have been allocated to HKFYG. The funds raised will support **HKFYG's WL Residence**, which provides short-term accommodation and training to youth aged 18-24 who are unable to return home due to unfavourable circumstances or family problems. The service aims to help these young people develop essential life and employment skills, empowering them to proactively face life's challenges.

We cordially invite runners to participate in this meaningful endeavour. You can sign up as a Charity Runner or make a donation to support the youth's participation in the race. Together, let's encourage young people to actively embrace challenges!

每名慈善跑手最少捐款金額：

- 10公里：HK\$1,600（名額：45位）
- 半馬拉松：HK\$1,800（名額：15位）
- 馬拉松：HK\$2,000（名額：10位）
- <歡迎其他捐款金額>

Minimum Amount of Donation per Charity Runner:

- 10km: HK\$1,600 (45 slots available)
- Half Marathon: HK\$1,800 (15 slots available)
- Marathon: HK\$2,000 (10 slots available)
- <We welcome donations of any amount>

捐款金額
Donation
Amount

名額有限 先到先得
First-come, First-served

捐款港幣100元或以上，可獲發收據作申請扣稅之用。

Receipts can be issued for all donations of HK\$100 and above, which are tax-deductible

慈善跑手 登記程序 Procedure

1

須於2024年11月22日下午11時59分或之前向本會作慈善捐款，並將捐款證明發送至本會。

Charity Runners must make their donation by 11:59 PM on 22 November 2024 and submit the donation record to HKFYG.

2

3個工作天內將收到本會確認電郵及官方報名連結，跑手須於2024年11月29日或之前報名。

Email confirmation and the official registration link will be sent by HKFYG within 3 business days. Charity Runners must register by 29 November 2024.

3

主辦機構將於2024年12月中發出電郵，以確認各慈善跑手之報名資格。

The organiser will send an email in mid-December 2024 to confirm the registration status of each Charity Runner.

捐款方法 Donation Method

- 劃線支票 – 抬頭祈付「香港青年協會」
- Direct Transfer to Hang Seng Bank
Account name: The Hong Kong Federation of Youth Groups
Account number: 773-027743-001
- eGiving網上捐款 ([按此](#))
- eGiving Online Donation ([click here](#))
- 電子捐款 (請掃描下列二維碼)
- e-donation (Please scan the QR code below)



PayMe



Alipay HK 支付寶HK



Octopus 八達通



FPS 轉數快

請將銀行存款證明或電子捐款截圖，連同 (1)捐款收據抬頭、(2)聯絡電話、(3)郵寄地址，以WhatsApp (9455 4305)、電郵(partnership@hkfyg.org.hk) 或 郵寄方式交回本會，以便發放捐款收據。

Please send us a bank's receipt / electronic transaction record together with (1) Name for the Receipt; (2) Contact Number; (3) Mailing Address via WhatsApp (9455 4305), fax (3755 7155), email (partnership@hkfyg.org.hk) or by post for issuing donation receipt.

重要事項 Important Note

- 所有捐款均不設退款。
- All donations are non-refundable.
- 慈善跑手捐款後須於主辦機構網頁正式提交報名，再由主辦機構發出確認通知書後，方獲參加賽事資格。
- Charity Runners are required to officially submit their registration through the organiser's website after making a donation. Only upon receiving a confirmation notice from the organiser will they be eligible to participate in the event.
- 請確保所有資訊正確及有效，以便進行有效的登記和通訊，本會對於任何錯誤或遺漏的資訊概不負責。
- Please ensure that all information is accurate and valid for effective registration and communication purposes, as HKFYG assumes no liability for any inaccuracies.
- 全馬組別參賽者須於2023年1月1日至2024年7月31日期間，成功完成渣打香港馬拉松或任何本地/海外賽事至少一場比賽 (10公里或以上距離)。
- Participants in the full marathon must successfully complete at least one race (10 km or longer) in either the Standard Chartered Hong Kong Marathon or any local or overseas event between 1 January 2023 and 31 July 2024.
- 本會強烈建議參賽者在比賽前徵詢醫生建議及檢查，以確保其身體狀況適合進行競賽。
- The Federation strongly recommends that participants to consult a doctor and undergo a health check before the race to ensure their physical condition is suitable for competition.
- 有關馬拉松活動詳情及條款可參閱主辦機構網頁：<https://www.hkmarathon.com>
- For further details and terms regarding the marathon, please visit the organiser's website: <https://www.hkmarathon.com>

